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VLAIO en FIT  -  Ondersteuningspakketten voor potentiële buitenlandse investeerders

Onze kleine open economie heeft, meer dan de meeste landen, een enorm groot 
buitenland. We zijn meer dan anderen afhankelijk van export. Het is dan ook zeer 
belangrijk om regelmatig buitenlandse bedrijven te overhalen om in ons land te 
investeren, zodat ze hun meerwaarde hier creëren. Dit biedt telkens een duidelijke 
winsituatie in de zin van terugverdieneffecten, zoals belastingen en tewerkstelling.

Recentelijk werd bekendgemaakt dat de Antwerpse haven zeer concrete interesse geniet 
van Ineos. Dat bedrijf wil een enorme investering van 2,7 miljard euro doen, de grootste 
op het Europese vasteland in 20 jaar tijd. Op 14 januari 2019 werd gecommuniceerd dat 
een akkoord bereikt was en dat de Britse chemiereus 2,7 miljard euro investeert in de 
Antwerpse haven. Dat is goed nieuws voor heel Vlaanderen.

Wanneer zich dergelijke investeringsopportuniteiten aandienen, is het als overheid zaak 
om snel rond te tafel te gaan zitten met de grote bonzen van het betrokken bedrijf. Een 
concreet voorstel dient hen te overtuigen om voor ons land te kiezen. Maar 
vanzelfsprekend doen ook de andere landen hetzelfde. Het beste voorstel wint.

VLAIO (Agentschap Innoveren en Ondernemen) en het FIT (Flanders Investment & 
Trade) horen hier zeer actief en bedreven in te zijn. Ieder heeft zijn kennis, maar 
vooralsnog zitten ze verspreid over twee agentschappen (en zelfs twee aparte 
departementen). Zowel UNIZO als Voka pleitten al eerder om FIT in VLAIO te integreren, 
om korter op de bal te kunnen spelen bij ondernemers (zowel wat betreft onze bedrijven 
die in het buitenland willen groeien, maar ook voor de buitenlandse bedrijven zoals Ineos 
die in Vlaanderen willen ondernemen)

1. Hoe bereiden VLAIO en FIT samen concrete ondersteuningspakketten voor om 
buitenlandse bedrijven te overreden voor onze regio te kiezen?

2. Zou een efficiëntiewinst kunnen worden geboekt bij de integratie van beide, niet 
alleen intern, maar vooral ook extern ten aanzien van de buitenlandse 
agentschappen en bedrijven?
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1. Inzake de begeleiding van buitenlandse bedrijven, met als doel hen te overhalen in 
Vlaanderen te investeren, werken de bevoegde medewerkers van FIT en VLAIO de 
facto als één team samen, waarbij de complementaire bevoegdheden en kennis 
samengebundeld worden. Maandelijks is er een gezamenlijk overleg en dagdagelijks 
worden er dossiers met elkaar gedeeld. 

VLAIO focust hierbij op bedrijventerreinen en steunmogelijkheden voor het potentiële 
investeringsdossier en brengt, door haar netwerk, ook zelf leads aan. Deze input 
wordt vervolgens geïntegreerd in het investeringsdossier dat FIT voorbereidt voor de 
potentiële investeerder in Vlaanderen. 

2. Het VLAIO en FIT werken momenteel zowel op het vlak van investeringsacquisitie als 
op het vlak internationalisering van Vlaamse bedrijven reeds zeer nauw samen en 
stemmen hun dienstverlening naadloos op elkaar af. Dat de samenwerking tussen 
beide agentschappen vlot verloopt heeft er ook mee toe bijgedragen dat in 2018 een 
recordbedrag van 4,2 miljard euro aan buitenlandse investeringen in Vlaanderen 
gerealiseerd werd. Ik zie op dit ogenblik dan ook weinig redenen om de bestaande 
werking te wijzigen.


